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Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

W imieniu mieszkańców proszę o wykonanie dodatkowych prac na płycie tarnowskiego 
rynku, która nadal jest bardzo śliska. Czy są planowane dalsze prace zapobiegające ślizganiu 
się mieszkańców? Jeśli nie, to apeluję o rozwiązanie tego problemu, bo płyta jest 
rzeczywiście bardzo śliska. 
 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

   /-/ Angelika Świtalska 
 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 
 


